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De Nederlandse UNIFIL Vereniging (NUV)
is in 1999 opgericht en is in principe al
leen vóór Unifillers, Dutchbatt en Dutch
Infantry Coy en hun familieleden. De NUV
heeft zich voor de periode 2016-2020 het
volgende ten doel gesteld:
 
Saamhorigheid
Saamhorigheid werd in Libanon als een
groot goed ervaren en is de basis van
onze vereniging. De NUV ondersteunt dit
door ontmoetingsmomenten te organi
seren of te ondersteunen met faciliteiten.
SHARING MOMENTS! Lid zijn van onze
vereniging moet voelen als ‘thuis’
komen, verbonden met ‘toen en nu’. Het
‘wij-gevoel’ straalt trots uit, versterkt de
onderlinge band en heeft een duidelijke
en positieve uitstraling naar onze omge
ving. Het draagt bij aan de herkenning en
erkenning van UNIFIL als missie en ons
zelf als UNIFIL veteranen. Iedere vijf jaar
wordt door de NUV een grote landelijke
reünie georganiseerd.
 
Informatie en communicatie
Het is belangrijk om onze missie op de
kaart te houden en te bewaren voor de
toekomst. De NUV streeft naar een genu
anceerd beeld van de missie, haar vete
ranen en hun ervaringen. Goede contac
ten en samenwerking met de pers/me
dia, Defensie, ons eigen 44 Pantserinfan
teriebataljon RI JWF, organisaties voor
veteranen en bijv. militaire musea zijn
essentieel. Het verenigingsblad Dubbel
Vier verschijnt eens per drie maanden en
wordt breed gelezen! De vereniging
heeft een eigen website en is actief op
sociale media. Actueel nieuws over acti
viteiten, veteranendagen en veteranen
in het algemeen dragen bij aan verbon
denheid. Er is een factsheet ontwikkeld
met achtergrond en informatie over de
missie. De ambitie is om in de komende
jaren te zorgen voor een database met
gegevens, feiten/gebeurtenissen, na
menlijsten, kaarten, foto’s van posten en
materieel en mensen, etc.
 
Belangenbehartiging
De NUV zet zich in en komt, indien nodig,

op voor de belangen van de Unifiller.
Binnen de mogelijkheden die het be
stuur heeft, informeert de NUV instanties
zoals Defensie, de IGK (als de defensie
ombudsman, tevens belast met Vetera
nenzaken), politici, organisaties voor ve
teranen etc. en stelt als dat nodig is de
specifieke omstandigheden van onze
veteranen aan de orde. We willen luiste
ren naar dat wat er leeft en goede, func
tionele contacten hebben met onze
leden en alle betrokkenen. De ambitie is
om in de komende vijf jaar uit te groeien
tot DE belangenbehartiger van én voor
alle Unifillers.
 
Representatie
De NUV komt binnen haar mogelijkhe
den op voor de belangen van Unifillers.
Wij streven naar herkenning, erkenning
en waardering. Periodiek overleg vindt
plaats met het Ministerie van Defensie,
de Politiek, RI JWF, het Veteranen Plat
form (VP), het Veteraneninstituut (VI), De
Basis, gelijkgestemde veteranenorgani
saties, het VFonds, het Nederlands Insti
tuut voor Militaire Historie, etc.
 
Herdenken
De negen oud collega’s, wier namen op
het UNIFIL monument in Havelte staan,
hebben tijdens onze missie het hoogste
offer gebracht, hun leven. Unifillers heb
ben daar het diepste respect voor. Zij en
hun families/nabestaanden verdienen
voor altijd ons respect en onze aandacht.
Nabestaanden worden meer betrokken
bij activiteiten. Wij geven zichtbaar blijk
van respect door bij de jaarlijkse herden
kingen in Amsterdam, Loenen en bij het
Monument te Havelte als eenheid of de
legatie aanwezig te zijn. Betrokken, trots
en representatief! Unifillers worden toe
nemend vaker gevraagd om te fungeren
als erewacht bij een uitvaart met vetera
nen-eer van een overleden Unifiller.
 
Ondersteuning
Het Landelijk Zorgsysteem Veteranen
(LZV) kent een nuldelijnsondersteuning.
Dat is steun dichtbij, kameradenhulp.
Unifillers die dus andere Unifillers hel
pen. Het VP is opgedragen de nuldelijns
ondersteuning uit te voeren en voor de
toekomst te verankeren. De NUV kent
een landelijke dekking van nuldelijnson
dersteuners. Op de website en in de
Dubbel Vier staat een overzicht van onze
nuldelijnsondersteuners. De ambitie is
om de komende vijf jaar de nuldelijnson
dersteuning meer bekendheid te geven.

Bestuursleden NUV
 
Voorzitter:  Yeb-Jan Joustra
voorzitter@unifilvereniging.nl
 
Vice-voorzitter: Sjaak Duine
 
Secretaris:  Verdi van Hilten
secretaris@unifilvereniging.nl
 
Penningmeester en ledenadministratie:
Sjak Neelen
penningmeester@unifilvereniging.nl
Ericalaan 16
6086 CV  Neer
Tel. 06-21535205
 
Lid bestuur (Merchandising en activitei
ten) Berry Diestelhof
merchandising@unifilvereniging.nl
tel. 0575-520435
 
Lid bestuur (activiteiten): Joop Hoek
activiteiten@unifilvereniging.nl
Tel. 06-54631686
 
 
Commissieleden NUV
 
Redactie Dubbel Vier
redactie@unifilvereniging.nl
 
Sociale Media – Hans van Lent
 
Ceremonieel – Erik van Till
 
Nuldelijnszorg en Sociaal Fonds – Cees
van Ingen, Sjaak Duine
 
Commissie van Beroep – Fred Krijnen,
Marvin Kuiper, Jan van Halen
cvb@unifilvereniging.nl
 
Webmaster www.unifilvereniging.nl
Bart van Lier, Pieter Mielen, Sjak Neelen,
Dick Bronder
webmaster@unifilvereniging.nl
 

De activiteiten van
de NUV worden mede
mogelijk gemaakt door
een bijdrage van het
vfonds.
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Colofon
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UNIFIL Vereniging
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Oplage 1.280 stuks
 
Drukker Editoo B.V.
 
Redactie redactie@unifilvereniging.nl
 
Adreswijzigingen
Alleen schriftelijk doorgeven aan:
Ledenadministratie NUV
S. Neelen
Ericalaan 16
6086 CV  Neer
 
Adverteren in de Dubbel Vier
Ondersteun het werk van de vereniging
en adverteer in de Dubbel Vier. De Dub
bel Vier wordt niet alleen thuis door de
leden van de vereniging gelezen, maar is
steeds meer te vinden in openbare en
veteranengelegenheden.  Dat maakt het
nemen van een advertentie des te inte
ressant voor u/uw bedrijf. Laat u informe
ren over de mogelijkheden redactie@u
nifilvereniging.nl en penningmeester@u
nifilvereniging.nl
 
Aanleveren kopij en fotomateriaal
Graag ontvangt de redactie artikelen en
foto’s voor de Dubbel Vier. Bij het aanle
veren van foto’s: graag in voldoende
formaat in verband met de drukkwaliteit.
De redactie behoudt zich het recht voor
ingezonden stukken in te korten of om er
veranderingen in aan te brengen.
 
De artikelen in de Dubbel Vier hoeven
niet noodzakelijkerwijs de zienswijze van
het bestuur weer te geven.
 
Overname artikelen
Overname van artikelen is toegestaan
met bronvermelding en toezending van
een exemplaar aan adres van de secreta
ris.
 
Inleveren kopij voor de Dubbel Vier
De deadlines voor de Dubbel Vier staan
vermeld op de website van de NUV.
De deadline voor Dubbel Vier 3-2016
is 31 augustus 2016
 
Foto voorpagina
Voertuigcontrole aan Dutchbatt road
block Post 7-9 Siddiqine, 1979. Foto: LFFD

Van de voorzitter
 
 
Beste leden, lezers,
 
Voor onze vereniging is deze periode een drukke tijd voor wat betreft het bijdragen
en deelnemen aan verschillende herdenkingen als 4 mei, evenementen, (lokale)
veteranendagen, het mee faciliteren ‘uitreikingen DI Nobel’, Regimentsdagen JWF
(de eerste op 23 juni a.s. in Leeuwarden) en de voorbereiding van Nederlandse Ve
teranendag op 25 juni a.s. te Den Haag.

Alles valt of staat met de inzet van alle vrijwilligers. Graag vanaf deze plek, veel dank! 
Er komen met enige regelmaat bij ons bedankjes en berichten binnen hoe dit door
bezoekers en deelnemers wordt gewaardeerd. 
Ook blijkt dit uit de toenemende vraag door bijv gemeentes en bedrijfsleven om onze
medewerking te verlenen. Uiteraard zijn wij hier ook bijzonder blij mee én trots op!
Het betekent dat wij op een goede wijze bijdragen en mee inspelen op een toene
mende belangstelling vanuit de samenleving voor dat wat veteranen hebben gedaan
en doen, voor de inzet van Nederlandse militairen tijdens missies en een groeiende
waardering voor Defensie.
Voor de Dubbel Vier betekent het dat deze m.i.v. deze uitgave niet meer alleen wordt
gerealiseerd door Erik Kuiper. De groei van onze vereniging leidt ook tot ‘groei’ van
ons blad. Erik en wij zijn blij met het het formeren van een redactieraad die naast
hemzelf bestaat uit Roderick Brandse en Michiel Teunisse. Zij introduceren zichzelf
later in de volgende D4. Met elkaar zullen zij voortaan zorgdragen voor een mooi
blad met een goede inhoud.

Op 25 juni a.s. hopen wij dat zoveel moge
lijk Unifillers acte de présence geven (ook
in het défilé!), het wordt voor ons een bij
zonder moment met naar ik hoop fantas
tisch weer en veel gezelligheid. U ontvangt
daarover op korte termijn via social media
en onze website meer informatie. 

Ik hoop u allen te zien en voor nu veel
leesplezier! 
 
Hartelijke groet,
 
Yeb-Jan Joustra
Voorzitter
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Algemene Ledenvergadering 19 maart 2016
 
(Sjaak Duine/Sjak Neelen) Op 19 maart werd de jaarlijkse Algemene Ledenvergadering van de NUV gehouden. DE dag waarop
het bestuur verantwoording aflegt over wat er in het afgelopen jaar is gedaan en de plannen voor het komende jaar bespreekt.
Dit is overigens het grote verschil met een stichting. In een stichting is er een bestuur dat de leiding heeft en uitvoert, zonder
dat men er over verantwoording hoeft af te leggen. De echte “bazen” van een vereniging zijn de leden. Het bestuur trekt de kar
wel, maar binnen de aanwijzingen van de leden. Leden mogen best kritisch zijn ten opzichte van het bestuur. Immers, het is hun
vereniging en niet het persoonlijke bezit of gevechtsterrein van het bestuur. Leden bewaken dus of het bestuur de afspraken
nakomt. Een goed bestuur legt duidelijke verantwoording af. Zo eenvoudig is het.
 
Op de website staat het concept verslag van die vergadering. Dat gaan we hier niet herhalen. Voor diegenen die er niet waren:
de vergadering verliep in een goede, positief kritische sfeer. Er waren net zo veel deelnemers als in 2015 (50).

Tijdens de vergadering werden twee bestuursleden tot erelid 
benoemd.
 
Berry Diestelhof is sedert 8 april 2006 bezig met de op- en verder
uitbouw van de merchandise stand en webwinkel. Samen met
Wilma zijn echtgenote, Clara en nog vele anderen die hem bij
gelegenheid helpen heeft Berry door zijn tomeloze inzet en
vele ingeleverde verlofdagen zijn stand ergens te kunnen op
bouwen. Hij heeft hiermee voor ons naam en faam opgebouwd
in veteranen land. De ALV benoemde Berry bij acclamatie tot
erelid, en uit handen van onze voorzitter Yeb-Jan Joustra ont
ving hij de gouden pin, horend bij het erelidmaatschap.

Berry is voornemens om zijn werk als bestuurslid voor de vereniging op dezelfde voet voort te zetten.
 
Hans van Lent, ons bestuurslid S3 activiteiten, is sedert 30 maart 2013 bezig om een scala aan activiteiten te organiseren en van
materiaal te voorzien. Als je de afgelopen jaren in zijn agenda kijkt, is de diversiteit waar Hans een steentje aan heeft bijgedragen
zo groot, dat wij ons afvragen “Waar heeft hij de tijd hiervoor vandaan gehaald?". Met name rondom de reünie in Soesterberg
(2014) was zijn inbreng beeldbepalend. De ALV benoemde Hans bij acclamatie tot erelid, en uit handen van de voorzitter ontving
hij de gouden erelid-pin.
Joop Hoek en vijf projectofficieren nemen de taak van Hans over, die alleen nog de zorg over zijn materieel voor de NUV onder
de hoede heeft. Hij heeft zijn taak als bestuurslid neergelegd.

Een UNIFIL Nekaf GWT (1094) bij het Rijdend UNIFIL Museum/DT
in Gorinchem (Archieffoto)

Oud-voorzitter Louis Verhoeven werd in 2013 tot erelid be
noemd. Toen kreeg hij een beeldje van een Unifiller. Maar ook
hem viel de eer te beurt om uit handen van onze voorzitter de
gouden pin te ontvangen.
 
De vergadering werd dit jaar gehouden bij het Rijdend UNIFIL
Museum/ De Dorstige Types te Gorinchem. Het is best leuk om
er eens te gaan kijken, een kop koffie of wat anders te nuttigen.
Het was geen perfecte vergaderzaal, maar het was er wel ge
zellig. Vooral na de vergadering en dat is prima. We proberen
elk jaar op een andere plek te vergaderen. Liefst centraal in
Nederland en op een militaire/veteranenplaats. Echter, omdat
de meeste Echo Home’s op zaterdag gesloten zijn, militaire
locaties te duur zijn en veel locaties van veteranen geen verga
dering van 50 mensen kunnen herbergen, is de spoeling dun.
Maar wie weet, heeft een van u nog een mooie plek centraal in
Nederland.
De volgende ALV is op 18 maart 2017. U bent dan van harte
welkom op de ALV. Laat u horen, spreek mee.
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Bevrijdingsfestival Wageningen weer een groot succes
 
(Joop Hoek) De 71 ste herdenking en viering van de bevrijding in Wageningen werd gevierd bij prachtig weer en was een groot
succes. Het was voor mij de eerste keer dat ik überhaupt in Wageningen aanwezig was en de indrukken, die ik heb opgedaan,
waren zeer indrukwekkend. Er waren ruim 130.000 bezoekers die de vrijheid in de binnenstad hebben gevierd.
 
4 mei
Op 4 mei zijn de (vaste) opbouwers van de static vertrokken naar Wageningen.  In colonne kwamen we aan op onze vaste plek
en na enkele uurtjes noeste arbeid hadden we alles netjes ingericht. ’s Avonds hebben we een Indische maaltijd genuttigd. Ook
dit jaar kwam Erik van Till weer langs met wat lekker drankjes en hapjes  en na een gezellige avond zijn we gaan slapen in een
van de boogtenten.
 
Op deze dag nam Burgemeester van Rumund het bevrijdingsvuur in ontvangst en stak hiermee de toorts aan op het 5 Mei Plein
aan. Met dit vuur zijn middernacht de fakkels ontstoken die vanuit Wageningen, Stad der Bevrijding, door circa 1700 lopers en
begeleiders naar ruim 70 Nederlandse gemeenten gebracht. Op deze manier is het vuur, dat symbool staat voor de verkregen
vrijheid, door heel Nederland verspreid.

5 Mei
Nadat we ’s morgens vroeg hadden ontbeten wat het al een en
al bedrijvigheid om ons heen in de static. Vele deelnemers en
andere statichouders aan het Foulkes Festival waren druk
doende hun eigen plek of kraam netjes in te richten. In de loop
van de ochtend kwam Berry  met zijn vrouw de merchandise
stand inrichten en signaleerde ik al de eerste deelnemers, die
zouden gaan meelopen met het defilé.  Er hadden zich dit jaar
67 Unifillers  aangemeld, zodat ik met trots kan zeggen, dat we
met een groot detachement hebben kunnen deelnemen aan
het defilé.
 
De static bestond dit jaar uit 10  UNIFIL voertuigen. Het is te
zien dat de eigenaren veel tijd en energie is hun hobby steken,
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want de voertuigen stonden er zeer netjes bij.  Door de grote
aanloop van bezoekers en deelnemers was het gezellig druk
rondom het roadblock. Na het bezoek van de Minister van
Defensie, Jeanine Hennis-Plasschaert en de IGK, luitenant-ge
neraal Bart Hoitink zijn de deelnemers aan het defilé vertrokken
naar het veld waarvandaan het defilé ging starten.
 
Onder leiding van Ad de Bruin en Henk Verhaaf zijn we afge
marcheerd voor het Bevrijdingsdefilé.  Vele partijen, waaron
der ruim 80 WOII veteranen, historische militaire voertuigen en
muziekkorpsen waren vertegenwoordigd. Ik heb later wat fo
to’s en filmpjes gezien van ons detachement en het zag er strak
uit.

Na het defilé ging een ieder zijn eigen weg op het terrein, waar alle stands en statics stonden opgesteld, om vervolgens weer
naar huis te gaan. In de stad startte het Bevrijdingsfestival door een optreden door van Velzen en Tri Pham, en werd het een
groot feest.
 
Nadat we alles weer hadden ingepakt en ingeladen zijn we vertrokken naar Arkel. Langs deze weg wil ik alle vrijwilligers die zich
wederom hebben ingespannen om deze dag tot een succes te maken, bedanken voor hun inzet.
Vier en vijf mei, een geslaagde combinatie van herdenken en vieren in Wageningen, Stad der Bevrijding. Ik hoop u allen volgend
jaar weer tegen te komen om er andermaal een leuke dag van te maken.
(foto's bij dit artikel Theo Blinderman)

Dodenherdenking Loenen,
Havelte en Rijsbergen
 
(tekst en foto Sjaak Duine) Op 4 mei worden in Loenen de mili
taire oorlogsslachtoffers, omgekomen verzetslieden en men
sen uit de kampen herdacht.
Een vijftigtal Libanon veteranen was aanwezig. Er waren vete
ranen van latere (vredes)missies, welke groep ieder jaar lang
zaam groeit. De herdenking werd dit jaar bijgewoond door
Minister President Mark Rutte. Hij hield een korte, mooie toe
spraak en legde een krans. Daarna kwam hij kijken naar het
defilé van veteranen. Kennelijk is dat ook in Den Haag doorge
drongen, mooi, heel mooi. Wil je meer weten, ben je nieuws
gierig? Kom volgend jaar eens naar Loenen.

In de avond van 4 mei ging ik naar de herdenking in mijn nieuwe woonplaats: Rijsbergen. Blauwe baret op. Even dacht ik: ik sta
hier voor joker  als enige veteraan. Maar al snel kwam de burgemeester van Zundert, waar Rijsbergen onder valt, naar mij toe,
mevrouw Poppe-de Looff. We raakten al snel aan de praat. Er was oprechte belangstelling. Na de plechtigheid heb ik nog lang
zitten praten met een man, die in mei 1940 bij de vlucht vanuit Breda (de burgemeester had de bevolking bevolen weg te gaan
toen de Duitsers naderden) een broer en zus was verloren. De colonne was beschoten en met granaten bestookt.

Ik bedacht mij achteraf: moeten we herdenken niet met zijn allen doen? Op 4 mei,
als je niet naar Havelte of de herdenking op de Grebbeberg gaat, gewoon naar de
herdenking in jouw eigen woonplaats gaan? Je wordt gezien, gewaardeerd en werkt
mee aan een positieve uitstraling van veteranen. Het is zo maar een idee. Ik weet dat
inmiddels veel Zeeuwse veteranen dat doen na een oproep hiertoe vorig jaar. Dus
nu ook de veteranen in andere provincies?? Of doen jullie dat al??
 
 
Informatie over jaarlijks terugkerende herdenkingen en evenementen als Wageningen,
Veteranendag en Regimentsdag JWF vind je op de website van de vereniging www.uni
filvereniging.nl. Vaak wordt dit ruim van tevoren aangekondigd. Indien opgave voor
deelname verlangd wordt, kun je dat daar ook vinden. Raadpleeg derhalve regelmatig
de website !! 4 mei 2016 Herdenking Havelte
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4 mei Dodenherdenking Havelte
(Verdi van Hilten/Joop Hoek) Op 4 mei vond de jaarlijkse Dodenherdenking plaats op
de Johannes Postkazerne in Havelte. Het geheel stond onder leiding van het Regi
ment Infanterie Johan Willem Friso. Tijdens deze herdenking worden alle gevallenen
herdacht, dus niet alleen de Unifillers, maar ook militairen die bij andere operaties
zijn omgekomen. Het gehele regiment stond met delegaties aangetreden, zo ook
een UNIFIL detachement van 16 personen. De Unifillers verzamelden zich nabij het
KEK gebouw.
 
Dit jaar was het voor het eerst dat de familieleden van de omgekomen Unifillers door
de  NUV zouden worden opgehaald en begeleid. Hier werden we geconfronteerd
met wat aanloop problemen, die gelukkig, mede dankzij prima steun van 44 Painfbat
op het laatste moment konden worden opgelost. De NUV zal alles in het werk stellen
om dit volgend jaar beter te ondervangen.
 
De ontvangst vond plaats vanaf 18.00 uur, waarbij de families (De Koning en Van Rijn)
van de omgekomen militairen door de Regimentscommandant Lkol N.U. (Bert) Stam
welkom werden geheten en uitgenodigd om de gezamenlijke maaltijd te gebruiken.
Rond half acht werden de plaatsen ingenomen bij het monument door de ingetreden
militairen. Deze bestonden onder meer uit detachementen van elke compagnie van
het 44e, het UNIFIL detachement en een in het oud-groen gestoken dodenwacht bij
het monument. Nadat de nabestaanden, genodigden en belangstellenden hun
plaats hadden ingenomen begon de ceremonie met een kranslegging door de Re
gimentscommandant en de Regimentsadjudant, gevolgd door het signaal taptoe en
2 minuten indrukwekkende stilte. Daarna werden door diverse afgevaardigden
kransen gelegd.
 
Namens NUV heeft Louis Verhoeven met zijn echtgenote de krans gelegd bij het
UNIFIL monument. De families De Koning en Van Rijn hebben ook een bloemenhul
de gebracht. Na de kranslegging is door het UNIFIL detachement de militaire eregroet
gebracht bij het monument. Hierna vond de afmars plaats naar het KEK gebouw,
waar de mogelijkheid werd geboden om nog op gepaste wijze na te genieten van
deze memorabele herdenking. Van diverse zijden, inclusief de bataljonscomman
dant, hebben we weer de complimenten gehad voor de wijze van optreden, de
exercitie verliep prima.
 
We kijken terug op een geslaagde en memorabele herdenking, waarbij stil is gestaan
bij allen die ons ontvielen.

CLas Mart de Kruif verrast zieke Unifiller
 
(tekst en foto via Rob van Leeuwen) Libanon Veteraan Rob van Leeuwen uit Doesburg
werd 1 maart verrast door een spontaan bezoek van de Commandant Landstrijd
krachten Mart de Kruif. De commandant had vernomen dat Rob in het ziekenhuis
Rijnstate Arnhem afd. Neurologie was opgenomen. Hij is helaas ongeneeslijk ziek.
 
Rob heeft in Libanon heeft gediend bij de C-cie lichting 80-2 en op de bovenpost 7-1
heeft gezeten. Hij waardeerde het bezoek zeer, en zoals de commandant het zei: “Het
gaat om kameraadschap”.
De commandant, ook woonachtig in Doesburg, heeft medio december 2015  bij hem
nog de Draaginsigne Nobelprijs VN-militairen opgespeld. Hij was tevens op de
hoogte van het feit dat de zoon van Rob op trainingsmissie is in Irak en daar de loka
le militie Peshmerga  samen met zijn collega’s  training geeft. Samen hebben ze 1
maart een gezellig gesprek gehad.
 
Mart de Kruif had aan het eind nog een mooie verrassing. Hij speldde Rob de
draagspeld Koninklijke Landmacht op.
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UNIFIL veteranen starten actie voor Libanon
 
NL UNIFILLERS EN LIBANON - VOOR ALTIJD VERBONDEN
 
Libanon ondergaat opnieuw een roerige tijd door het voortdurende conflict in buurland Syrië. Libanon kent zelf ruim vier miljoen
inwoners. Door de crisis in Syrië zijn daar de afgelopen jaren 2.5 miljoen vluchtelingen bijgekomen. Voor 400.000 Syrische kin
deren wordt een oplossing gezocht om naar school te kunnen.  
 
Nederlandse militairen dienden van 1979 tot en met 1985 in Libanon als bijdrage aan de VN vredesmacht UNIFIL in het zuiden
van het land. Deze UNIFIL veteranen voelen zich steeds vaker nog sterk verbonden met het wel en wee van Libanon.
Om iets te doen aan de huidige vluchtelingencrisis aldaar zijn UNIFIL veteranen een actie gestart om geld in te zamelen,
‘NL UNIFILLERS en Libanon, voor altijd verbonden’.

(Libanon 2016, foto: UNICEF)

De Nederlandse UNIFIL Vereniging, de vereniging van Libanonveteranen, heeft een vriendschapspin laten vervaardigen. Op de
pin zijn de vlaggen van Nederland en Libanon en het logo van de VN bijeengebracht, symboliserend de verbondenheid tussen
de Libanonveteranen en het land van uitzending.
 
Deze pin wordt voor € 5,- verkocht tijdens Nederlandse Veteranendag in Den Haag op 25 juni en ook tijdens verschillende ve
teranenevenementen daarna. Eveneens is de pin te verkrijgen via de webshop van de UNIFIL Vereniging via www.unifilvereni
ging.nl.

De opbrengst van de pin gaat rechtstreeks naar de vluchtelin
gen in Libanon, in goede samenwerking met de Libanese
Ambassade in Nederland en UNICEF. Daartoe zal de Zaakgelas
tigde en tevens Plv. Ambassadeur van Libanon, Mevrouw Abir
Ali op 25 juni tijdens Nederlandse Veteranendag in Den Haag
om 11.30 uur bij het UNIFIL Roadblock op het Malieveld de
eerste vriendschapspin in ontvangst nemen.
 
 
Meer informatie over de vriendschapspin en de vereniging via
secretaris@unifilvereniging.nl
 
 
Help de vluchtelingen kinderen in Libanon en doe mee met
deze actie !
 
NL UNIFILLERS EN LIBANON - VOOR ALTIJD VERBONDEN ! 
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Nederlandse Veteranendag komt er weer aan, zaterdag 25 juni, Malieveld, Den Haag. 
 
Er is door Unifillers weer massaal ingeschreven dus het belooft weer een gezellige dag te worden. Het UNIFIL roadblock neemt
haar plaats op het Malieveld weer in.
Gedurende deze dag vinden er veel activiteiten plaats waar we aan zullen deelnemen. Om u enig inzicht te geven van wat er
gaat gebeuren treft u hieronder enkele tijden aan:
 
09.00 - 11.30  uur Aankomst deelnemers op Malieveld, melden bij de merchandise stand van de
                       UNIFIL Vereniging voor ophalen lunch- en consumptiebonnen.
 
11.30 uur     Beschermvrouwe Hare Excellentie mevrouw Abir Ali,
                       zaakgelastigde  Ambassade van Libanon neemt de eerste vriendschapspin in ontvangst.       
 
12.00 uur     Intocht veteranen motorrit: dan verzamelen bij Roadblock deelnemers Defilé.
 
13.00 uur     Tribune plaatsen bezetten voor degene met een tribunekaart
 
13.15 uur     Aanvang Nationaal Defilé Veteranendag plus vliegshow
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“Ik voelde me net zo’n Vera Lynn voor de troepen.....”
 
(Jan Leenheer en Erik Kuiper) Het was op 10 maart 1983 een drukte van belang op post 7-16 Al-Yatun voor de Medal Parade voor
de jongens van de Stafwacht, de Verkenners  en alle anderen, die al minimaal drie maanden in Libanon hun werk in dienst van
de vrede, in dienst van de VN aan het uitvoeren zijn. 10 maart 1983 markeerde tevens vier jaar Nederlandse deelname aan de
UN vredesmacht UNIFIL. Er kwamen veel hoogwaardigheidsbekleders van alle Unifil detachementen. Jan: “Na een toespraak van
commander Callaghan kreeg ik mijn UN medal door kolonel Vos uitgereikt.” 
 
Aansluitend aan de Medal Parade was er een feest. Daar was heerlijke muziek te horen van een dixielandbandje uit Nederland,
de Scat Cats, herkenbaar aan een rode brandweerhelm met een kattenkop er op.

Jan:  “Naar aanleiding van een oproep van het NIMH (het Ne
derlands Instituut voor Militaire Historie) om foto en film
beelden van onze tijd in Libanon heb ik mijn 8mm film via Erik
bij het NIMH ingeleverd. De film is helaas zonder geluid. Na een
hoop opknapwerk van de film kreeg ik hem terug met een di
gitale versie er bij. Na lange tijd ging ik weer eens mijn film
kijken op de computer.
 
Daar kwam ik weer bij het stukje over de Medal Parade en zag
ik weer dat dixielandbandje. Ik vroeg me af hoe het nu met die
mannen zou gaan en hoe ze hun tijd in Libanon beleefd had
den. Ik ging op zoek naar de mannen en zo kwam ik in contact
met Adriaan, één van de mannen die in Libanon was geweest.
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Unifiller Helmut Hermans zond deze foto in van de Scat Cats, 10 maart 1983 op Al-Yatun.

De band bleek nog steeds te bestaan. Er
spelen nog steeds mannen in die destijds
in Libanon gespeeld hebben.  Nadat we
foto’s, mijn film en muziek uitgewisseld
hebben, kwam bij mij de gedachte op
hier iets mee te doen in de vorm van een
interview voor de Dubbel Vier. Zo ge
zegd, zo gedaan.”
 
Voor het doen van het interview hebben
we een afspraak gemaakt in Breda, in een
jazz kroeg, een kroeg zoals op veel plaat
sen in Brabant recht tegenover een kerk.
De bedoeling was om zoveel mogelijk
leden van de Scat Cats, die in Libanon
hebben opgetreden, bij elkaar te krijgen.
 
Vijf leden van de originele Scat Cats
schoven uiteindelijk aan, Wouter, Daan,
Harry, Adriaan en Jon. Helaas bleek Rob
inmiddels overleden.

De Scat Cats zijn ontstaan eigenlijk naar Amerikaans voorbeeld, de ‘Firehouse Five’.
Ze spelen een soort ‘happy jazz’, geaard op muziek van de Amerikaanse West Coast.
Zij traden reeds op voor de Dienst Welzijnszorg van Defensie. Onder andere bij di
verse sportmanifestaties, tijdens de Nijmeegse Vierdaagse op Heumensoord en bij
een viswedstrijd. Majoor Deelen van de WZZ was destijds de contactpersoon. Via
hem kwam de vraag of de Scat Cats in Libanon voor de troepen wilden optreden. Dat
leek de heren wel een avontuur.
 
Vera Lynn
Gevraagd werd of zij ook het Wilhelmus konden spelen. “Nee, liever niet, gelet op
ons repertoire…” was het antwoord. De afspraken werden gemaakt, een en ander
werd geregeld en zo stapte het gezelschap Scat Cats in het vliegtuig naar Israël.
Adriaan vertelt: “Ik voelde me net zo’n Vera Lynn optredend voor de troepen”.

Met een VN bus werden ze van Tel Aviv naar Libanon gereden.
Langs de douane in Israël komen met hun typische uniformen
was één, de grens met Libanon over was van een andere orde.
Het leverde benauwde momenten op, zelfs momenten dat het
leek dat de instrumenten niet mee mochten. Had te maken met
verzekeringspapieren, als die niet in orde waren en niet het
juiste plakkertje op het instrument zat, dan mocht het niet mee.
 
5 sterren hotel
Onder begeleiding van wapens voor en achter de bus werd in
Libanon de tocht naar Haris aanvaard. Daar kwam men in het
donker aan. Jon: “Voordat we vertrokken, hebben we uitge
breid met elkaar gesproken: wat neem je mee en wat niet.
Gevraagd werd of we onze zwembroeken mee zouden nemen,
ons misschien wel 5 sterren hotel zal toch wel een zwembad
hebben…. Dat was een beetje koude kermis, want we sliepen
in Haris in een gebouwtje op gewone veldbedden.”
 
Harry vertelt:  “De andere dag werd het weer licht en kregen we een indruk van waar we terecht waren gekomen de vorige avond.
Het eerste dat opviel, waren de rondrijdende Israëlische voertuigen met de wapens klaar om te schieten. Fotograferen werd niet
op prijs gesteld en dat lieten de Israëliërs merken ook door middel van hun wapens te richten.  Er zat iets dreigends in hun
houding. Men wilde vanzelf ook weten wat wij daar kwamen doen. We droegen onze Scat Cats (brandweer)uniformen, en die 
hadden ze in dat gebied nog niet eerder gezien.”
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De Scat Cats waren dus uitgenodigd om de Medal Parade van
10 maart muzikaal op te luisteren. Alle vlaggen van de aan
UNIFIL deelnemende landen hingen in de mast. Vele officieren
van de detachementen waren aanwezig. De commandant van
UNIFIL Callaghan hield een toespraak. “Het geheel ging op
militaire wijze, wij waren er niet zo aan gewend om al twee uur
van tevoren ons te moeten op te stellen…”.
 
Naast het optreden tijdens de Medal Parade hebben de Scat
Cats opgetreden op een aantal posten. Ze hadden foto’s bij zich
van optredens op Post 7-7 en 7-22. Er is een foto gemaakt van
de Cats, al spelend bovenop een YP-408. Ze speelden een keer
in een tent.

Unifiller Jan Leenheer te midden van de Scat Cats, lekker buiten in de
zon op het terras. Breda, april 2016

De meegebrachte fotoalbums gingen van hand tot hand .....

Worst uit blik
De optredens werden erg gewaardeerd, al was het niet per se
dé muziek van de Nederlandse militairen. “Wij kwamen uit
Nederland om voor hen te spelen, dat maakte het verschil. We
moesten een keer optreden in een grote loods. Er werd genoeg
gedronken, we waren vroeg klaar…”. Er werd een optreden
verzorgd in de officiersmess, in het bijzijn van Force Comman
der Callaghan. Adriaan: “We moesten in de officiersmess van
het HQ in Haris eten. Wat we daar als ontbijt kregen, vonden
we (overigens met alle respect) niet te eten. We hebben toen
met worst uit blik een nieuw gerecht geïntroduceerd, worst uit
blik, ei, zout en peper. Daar werd erg van genoten. Mogelijk is
het daarna standaard geworden in de mess.”
 
We willen hier weer terug komen
Nu terugkijkend op het korte bezoek van 8 tot en met 11 maart
was het ondanks de aanvankelijke twijfels zeer de moeite
waard. De Scat Cats hebben het als buitengewoon positief er
varen. Verrassend, gelet op de spanning veroorzaakt door de
Israëlische militairen. Wat hebben jullie gemerkt van de Neder
landse militairen, hoe ging het met hen? Daan: “De moraal was
goed. We vroegen het aan een soldaat. Hij zei ons: als we hier
met onze termijn klaar zijn, willen we weer hier terug komen.
Daar begreep ik toen niets van.”
 
Jan Leenheer voegt er aan toe: “We waren in Libanon voor de
bescherming van de mensen. Dat hebben zij ook zo ervaren.

Kijk alleen maar naar het protest van de bevolking, toen het
besluit werd genomen dat Dutchbatt definitief werd terugge
trokken uit Libanon.”
 
Op de terugweg naar Nederland waren er opnieuw problemen
bij de Israëlische douane. Er zou een koffer achtergelaten zijn.
Adriaan vertelt: “Ik ben ruim een uur ondervraagd. Over van
alles, over waar ik woonde, wie mijn broers en zussen wa
ren….”. Op de terugweg in het vliegtuig naar Nederland heb
ben de Scat Cats nog opgetreden, hetgeen eveneens gewaar
deerd werd. Zoals dat gaat met een bandje, nieuwe contacten
werden gelegd en leidden tot nieuwe optredens.
 
De Scat Cats nu
Het werd een gezellig interview, boordevol herinneringen over
Libanon, muziek en leuk anekdotes, afgesloten met het maken
van een groepsfoto. Meegebrachte fotoalbums van het bezoek
van de Scat Cats in maart 1983 aan Libanon gingen van hand
tot hand.
De Scat Cats bestaan nog steeds. Zo traden zij onlangs op tij
dens het Bredase Jazz Festival. De lol van het muziek maken is
overeind gebleven. Volgend jaar hopen zij hun 45 jarig bestaan
te vieren. En daarmee kwam een einde aan een gezellig samen
zijn. Enkele bandleden moesten die middag nog optreden…..

De Scat Cats nu, geflankeerd door Unifillers Jan Leenheer (links) en Erik
Kuiper. Voor de foto is er even van helm geruild.
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Regionale Veteranendag Land van Heusden en Altena 2016
 
(Henk van Erp) Deze keer vond het bovenstaande evenement plaats op zaterdag 14 mei 2016. De locatie was Andel, waar tevens
de jaarmarkt "de Aelse Dag" aan gekoppeld was.
 
De Nederlandse UNIFIL Vereniging was uitgenodigd om een static show op te tuigen, zodat alle bezoekers een aantal objecten
eens van dichtbij konden bekijken. De bezoekers van onze compound hadden geen drempelvrees om vragen te stellen en of
ze met een voertuig met helm en al op de foto mochten. Leuk om dit op die manier mee te maken. Helaas viel er af en toe een
druppel, maar over het algemeen was het best goed vertoeven daar in Andel. De veteranen, zo'n 120, en andere oudgedienden
konden oude herinneringen ophalen. Dit kon je goed zien als ze aan hun kroost enthousiast begonnen uit te leggen en te ver
tellen. De drie veteranenvrijwilligers van de regio Land van Heusden en Altena, die alles hadden opgezet, hadden er weer alles
aan gedaan om er een mooie dag van te maken.

Kok Kick Rooijakkers in zijn element: aan de veldkeuken in de tent bij
het bereiden van de blauwe hap.

Er waren diverse militaire voertuigen te bewonderen en er was
wederom een keukengroep aanwezig die ter plekke een uitge
breide “blauwe hap” voor de aanwezige veteranen had bereidt.
Een hele klus overigens. Na de officiële plechtigheden en een
minuut stilte voor de gevallenen liet men zich de maaltijd goed
smaken.
 
Het was voor mij de eerste keer dat ik als coördinator meedraai
de tijdens een dag als in Andel. Vooraf had ik me zo goed
mogelijk voorbereid maar het moet allemaal maar goed gaan
met de aanvoer van voertuigen en het opbouwen van de
tenten, de keuken, roadblock en wat al niet meer. Op een ge
geven moment zie je dat iedereen de handen uit de mouwen
steekt en als één groot team te werk gaat. Daar waar nodig werd
wat extra hulp gegeven en meegedacht. Met z'n allen werkten
we keihard om tot een zo mooi mogelijk resultaat te komen,
zie bijgaande foto's. Ja, we moeten trots zijn op wat we daar
allemaal hebben gepresteerd. Vergeet niet dat er na afloop
opnieuw keihard gewerkt moest worden om alles weer netjes
af te breken en op te laden.
 
Kort samengevat het was een zeer aangename dag en zeker
voor herhaling vatbaar.

Evenementen
Geïnteresseerd in de evenementen als hierboven in Andel?
Kijk op de website voor meer evenementen door het hele 
land: www.unifilvereniging.nl.
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9 april 2016 gaf de vereniging acte de présence bij de Drentse Veteranendag, welke gehouden werd in de De Bonte Wever in Assen.

9 april 2016 gaf de vereniging acte de presence tijdens de Drentse Veteranendag, welke gehouden werd in de Bonte Wever in Assen: gelijk even
voorstellen Joop Hoek,het nieuwe NUV bestuurslid activiteiten (S3)
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Na 6 juni 1982: een Israëlische (IDF) haltrack rijdt door Haris. De Scat Cats ontmoetten de IDF ook, zie elders in deze Dubbel Vier. Foto: Heijnen

Post 7-4 Post Wanhoop in 1983 Foto: Reinink
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Nieuws van de webshop
Elders in deze Dubbel Vier is al te lezen over de vriend
schapspin NL Unifillers-Libanon. De pin is te verkrijgen via
de webshop en op locatie. De opbrengst van de pin gaat
rechtstreeks naar de kinderen van vluchtelingen in Libanon
door een samenwerking met UNICEF.
 
De firma Artitec heeft laten weten dat het schaal 1:87 model
van de NEKAF helaas niet voor Veteranendag geleverd kan
worden. De voormodellen zijn fraai, en het is pas compleet
natuurlijk met de bijbehorende aanhanger. Zodra het model
geleverd kan worden, zullen we bericht hiervan geven en de
reeds gedane bestellingen als eerste uitvoeren. Houd dus
het nieuws hierover in de gaten. Het Nekaf model is eigenlijk
een must have, net zo symbolisch voor de missie als de
YP-408. Van de YP zijn alle in Libanon gebruikte uitvoeringen
leverbaar.
 
Verder is de webshop in overleg met het 44ste PAINFBAT
JWF om voor het bataljon een aantal artikelen te gaan voe
ren. Voorbeeld hiervan zijn de JWF manchetknopen, zie de
foto elders op de pagina.
Redenen genoeg om regelmatig een bezoek te brengen aan
de webshop via onze website www.unifilvereniging.nl

De Dubbel Vier redactie in Haris, 1979. Foto: Jens van der Vorm

Redactie nieuws
Sinds de vernieuwing van de Dubbel Vier is dit alweer de
tiende editie van de ‘nieuwe Dubbel Vier’. Het recente lezers
onderzoek heeft laten zien dat het blad erg gewaardeerd wordt
en gezien wordt als een uithangbord of visitekaartje van de
vereniging.  Redacteur Erik Kuiper heeft aangegeven met zijn
werk als redacteur te stoppen, dit om persoonlijke redenen.
Tijdens de Algemene Ledenvergadering afgelopen maart werd
Erik door de voorzitter bedankt voor het mooie resultaat en alle
werk dat in de Dubbel Vier is gaan zitten. 
 
Het maken van het blad is veel werk, waar vele uren in gaan
zitten. In de afgelopen periode zijn een aantal Unifillers door
de voorzitter benaderd met de vraag of zij deel uit willen gaan
maken van een nieuw op te richten redactiecommissie. Michiel
Teunisse en Roderick Brandse hebben daar gehoor aan gege
ven en vormen nu de redactiecommissie. In de volgende
Dubbel Vier stellen zij zich voor. Aan Erik is gevraagd om in
weerwil van zijn besluit te stoppen
toch werk als redacteur te blijven
doen. Hierop heeft hij instemmend
gereageerd, waardoor de redactie
commissie uit drie personen bestaat.
Er wordt op dit moment nog gezocht
naar verdere uitbreiding. Interviews
doen, verslagen maken en artikelen
schrijven, daar gaat het vooral om.
Vele handen maken immers licht
werk. Een aantal Unifillers zijn inmid
dels benaderd. Zodra er meer nieuws
is, zullen we dit melden.
De commissie buigt zich binnenkort over de Dubbel Vier in de
komende tijd. Welke thema’s komen er? Voorbeelden van
mogelijke thema’s: koken in Libanon, GNK, Marechaussee,
Force Mobile Reserve. Hoe gaan we verder met de vaste rubrie
ken als Eén van ons – Unifillers met een passie?
 
Het bestuur van de vereniging heeft onlangs haar doelstellin
gen voor de komende jaren 2016-2020 vastgesteld en gepre
senteerd aan de Ledenvergadering. In verband hiermee is de
standaardtekst op pagina 2 van de Dubbel Vier herschreven.
De volledige tekst van het beleidsplan van de NUV 2016-2020
is te vinden op onze website www.unifilvereniging.nl/beleid
stukken. Hier vindt u tevens alle andere informatie over de
vereniging en bijvoorbeeld het Sociaal Fonds.
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UNIFIL Marching Group on the move
 
(Paul van der Smitte) De UNIFIL Marching Group, beter bekend als de UNIFIL Wandel
groep of gewoon Wandelgroep, doet alweer jaren mee met de Nijmeegse Vierdaag
se. Echter, we waren zeker niet de eerste. In 1980 zou een detachement meedoen en
na de Vierdaagse daadwerkelijk naar Libanon vertrekken. Het werd een ander scena
rio. Door een ingelaste oefening kon alleen mee worden gedaan aan de openings
ceremonie. Zie foto openingsceremonie (ter beschikking gesteld door Gerrit van
Loenen en Auke Osinga).

UNIFIL detachement in 1980 bij de openingsceremonie Vierdaagse

Unifillers hebben dus een lange wandelgeschiedenis in Nijme
gen. Het ging overigens niet altijd vanzelf. Met een bescheiden
groep werd in de jaren 80 gebruik gemaakt van Heumensoord
(zie foto voor de slaaptent). Wat opvalt is dat Theo Blinderman
toen al met zijn alom bekende fiets als verzorger mee ging. 
Doordat de groep zo groot is geworden, wordt Theo sinds
enkele jaren vergezeld door Henk Schoenmakers. Helaas
zwaait Theo dit jaar af als verzorger. We zullen hem missen. Het
is niet meer dan terecht en public Theo te bedanken voor al het
oplapwerk opdat de wandelaars de streep konden halen.
 
Zoals elk jaar lopen de wandelaars vele trainingstochten
waarvan enkele zijn aangewezen als verplichte trainingen. We
willen voorkomen dat er wandelaars uitvallen, om medische
redenen of omdat ze het tempo (gem. 5,8 km/uur) niet kunnen
bijhouden.

UNIFIL Wandelgroep op Heumensoord in de '80 jaren, Nijmegen

Het organiseren van de trainingen is sinds het ontstaan van de
Wandelgroep belegd bij Frans Wim Smits. Frans Wim is, zoals
bekend verondersteld, de grondlegger van de Wandelgroep.
Vanaf dit jaar zal hij worden ondersteund door Gerrit Jan Oe
chies. Het lijkt zo eenvoudig, even een paar trainingen vaststel
len en dan is het weer klaar. Door de geografische spreiding
van alle wandelaars is het telkens weer een hele toer. Daarbij
komt natuurlijk, dat er mensen zijn die nacht- en/of weekend
diensten hebben en andere zaken. Dus niet eenvoudig en soms
ondankbaar, maar volhardend. Want ook 50-ers kunnen enorm
zeuren. De Bloesemtocht was ook dit jaar weer geweldig,
mooie omgeving en een grote groep.

Een ander hoogtepunt in de voorbereiding is toch altijd weer
Diekirch, waarbij een grote delegatie afreist met tenten,
etenswaren en drank om er weer een gezellige boel van te
maken. We naderen gestaag de Vierdaagse. Een groep heeft
een trainingstocht over de Afsluitdijk gelopen en we lopen nog
op 3 juli het Rondje Someren als afsluiting. Verder zal tijdens
de Veteranendag de Wandelgroep het nieuwe vaandel presen
teren.
 
Na deze Vierdaagse zal Ruud van den Heuvel het (voorzitters-)
stokje overnemen. Met de wijzigingen in het dagelijks bestuur
is er weer nieuw elan en de toekomst gewaarborgd. Ik doe een
stapje terug en zal als consigliere op de achtergrond betrokken
blijven.
Ik vond het een eer al die jaren voorzitter te zijn.
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Reünie Weerzien
met Libanon
Op 26 november organiseert Stichting
“Weerzien met Libanon” in samenwer
king met onze partners een Reünie.
Om onze administratie op orde te bren
gen nodigen wij iedereen, die deelnemer
is geweest aan een van onze terugkeer
reizen, uit om zijn/haar recente contact
gegevens aan ons te verstrekken. (Deze
gegevens worden vertrouwelijk behandeld)
Wat willen wij weten?
Naam , Adres, Woonplaats, uitzend jaar/
Datum, Post Locatie, welk jaar/Datum
deelname aan terugkeerreis, Email adres,
Telefoonnummer
Maat Polo, en met wie je komt, partner of
reisgenoot van toen.
 
Via het invulformulier: http://www.fa
cebook.com/weerzienmetlibanon2016
Na ontvangst en verwerking van deze
gegevens benaderen we je met de uitno
diging en informatie betreffende onze
Reünie.
 
Met vriendelijke groeten,
Team “Weerzien met Libanon”

recogtech.com

PALM-ID
aderpatroon herkenning

■ Toegangscontrole

■ Identifi catie

■ Bezoekersregistratie

■ Verifi catie

(advertentie)

In het huis van voormalige UNIFIL Post 7-8 woont tegenwoordig een gezin zonder vader met
kinderen. Men leeft van de verwerking van tabak. Foto: Stichting Weerzien met Libanon
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Werken van Unifiller Henri Clausen te gast bij de PCDS 
 
Uit de  SVK-collectie “Na de missie: DE KUNST VAN HET VERWERKEN” zijn een drietal schilderijen van veteraan-kunstenaar Henri
Clausen door SVK in bruikleen gegeven aan PCDS, Vice Admiraal Rob Bauer. De bedoeling is dat zij het komende jaar een inspi
rerende factor gaan zijn in de werkkamer van de PCDS.
 
Behalve dat zij de admiraal zullen gaan inspireren bij al zijn werkzaamheden, vormen de werken natuurlijk een prachtige aan
leiding tot verdergaande gesprekken over inzet van manschappen en terugkerende veteranen en wat daar dan allemaal bij komt
kijken met alle bezoekers en gasten van de PCDS.

Henri Clausen met de Plv. CDS Vice Admiraal Bauer. Op de achtergrond
de drie schilderijen van Henri 'Herboren' 'Kracht' en 'Geluk'. Foto SVK
april 2016

De PCDS heeft een uitgebreid gesprek gehad met de kunste
naar en heeft zich de verschillende bijzonderheden van elk van
de drie werken laten uitleggen. Als back-up hebben we een
mooie map achtergelaten met daarin niet alleen informatie
over SVK, oprichting en doelstellingen, over Henri Clausen en
zijn keuze voor een militaire loopbaan, maar ook uitspraken
van Henri over (zijn) veteranenkunst.
Vanzelfsprekend ontbreekt ook per schilderij de toelichting
niet.
 
Deze quote van onze Unifil-, MFO- en SFOR-veteraan Henri
Claus, geeft duidelijk aan dat hij een positief mens is en is ge
bleven:
“Door te tekenen, schilderen en het schrijven van gedichten kon ik
in en na een enerverende diensttijd mijn zinnen verzetten en het
legergroen inwisselen voor een meer kleurrijk bestaan.
 
Ik ben tot de conclusie gekomen dat ik vooral een blij mens ben en
dat ik erg veel van mijn opgedane kennis kan inzetten voor ande
ren. Het heden is waarvoor wij leven en dat moet goed zijn”.

En voor alle bezoekers die daarna nog meer
van SVK willen weten is er dan ook nog de
folder en de aankondiging van de grote ex
positie in Oirschot straks ter gelegenheid en
naar aanleiding van het 75-jarig bestaan van
de Prinses Irene Brigade/het regiment GFPI
(14 mei-31 juli) waar ruim 70 werken van
collega-veteraankunstenaars geëxposeerd

worden….  onder de titel:
 
Na de missie: DE KUNST VAN HET VERWERKEN 
 
Meer info over de Stichting Veteranenkunst, de kunstwerken
en de tentoonstellingen op de website www.veteranenkunst.
nl of via Inga Severs, Communicatie & PR SVK 06 - 51501673

Expositie Veteranenkunst 
De kunstwerken van Veteranenkunst, de 'Kunst van het
verwerken', vindt u tijdens Nederlandse Veteranendag 25
juni aanstaande op het Malieveld in de daarvoor ingerichte
tent 'Veteraan en Kunst'. Daarnaast is een speciale tent 'Ve
teraan en boek' ingericht. Kom er eens een kijkje nemen.
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Luitenant-generaal b.d. Ted Meines spreekt op zijn onnavolgbare wijze de aanwezigen toe bij het 10 jarig jubileum van de Stichting Veteranen
Brabant Zuid Oost, Eindhoven 24 april 2016. Foto: Peter van der Wal

Generaal b.d. Peter van Uhm was ook aanwezig bij het 10 jarig jubileum van de SVBZO, vergezeld door zijn aspirant hulphond. Generaal Van
Uhm was verrast toen hij zelf als oud-Unifiller het Draaginsigne Nobelprijs kreeg opgespeld.
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10 Jarig Jubileum Stichting Veteranen Brabant Zuid Oost
 
(Verdi van Hilten) Op zondag 24 april vierde SVBO haar 10 jarig bestaan in het Veteranen Ontmoeting Centrum De Treffer in
Eindhoven.
 
Vanwege de goede contacten, die NUV onderhoudt met deze stichting, is er een afvaardiging van het bestuur aanwezig geweest
tijdens de festiviteiten.
 
De Treffer was helemaal opgetuigd om iedereen wat aan te bieden: ontvangstruimte voor ontmoetingen, een static show met
militaire voertuigen, Indonesische zang- en dansgroep, Veteranen kunst expositie, diverse eet- en drinkstands, etc. Het geheel
werd opgeluisterd met muziek van o.a. Music4Vets Nederland.
 
Ook waren aanwezig Generaal b.d. Peter van Uhm en Majoor (RMWO) Marco Kroon. Peter van Uhm was daar aanwezig met zijn
“hulphond in opleiding”. Beiden waren ook aanwezig om hun verkochte boeken te signeren.
 
Een zeer belangrijk moment was de uitreiking van het Draaginsigne Nobelprijs. Onder grote belangstelling vond de uitreiking
plaats aan circa. twintig van onze Unifillers door onder andere Peter van Uhm.
Hij kreeg overigens tot zijn grote verrassing ook zelf het draaginsigne opgespeld door zijn “oude” pelotonscommandant Olav
Veldhuizen. Tijdens deze plechtigheid werd, op zijn eigen bekende, specifieke wijze een hartelijk woord uitgesproken door ons
veteranenicoon Luitenant-generaal b.d. Ted Meines, die deze dag gedurende langere tijd aanwezig is geweest. Generaal Meines
heeft ook het draaginsigne uitgereikt aan Har Wolfs.

Na deze bijzondere plechtigheid werd het gezellig samenzijn voortgezet tot in de late uurtjes. Bij deze feliciteren wij SVBO
nogmaals met de behaalde mijlpaal en vertrouwen op een blijvende goede samenwerking.
 
Mede door het (afwisselende) mooie weer kijken we terug op een schitterende dag in Eindhoven. Zie de foto's op de voorgaan
de pagina's, gemaakt door Peter van der Wal.

Fakkeldefilé Eindhoven 18 september 
 
Zondag 18 september wordt het jaarlijkse Fakkeldefilé in Eindhoven gehouden, ter gelegenheid van de 72e herdenking van de
bevrijding van Eindhoven. De UNIFIL vereniging doet hier al jaren aan mee met een detachement, dat verder bestaat uit vete
ranen van latere missies. Verzameld vooraf wordt in Veteranen Ontmoeting Centrum De Treffer in Eindhoven, Smidsstraat 17.
Vandaar wordt rond 18.00 uur vertrokken naar het 18 september Plein nabij het station, om vervolgens in het defilé plaats te
nemen. Het is zeker een aanrader om een keer meegemaakt te hebben, een sfeervolle en indrukwekkende viering van de be
vrijding.
Tenue: de meeste Unifillers nemen deel in oud-groen. Houd berichtgeving hierover op website en sociale media in de gaten.

 
 
Het programma van het fakkeldefilé op het Stadhuisplein ziet er als volgt uit:
               
                19:00 – 19:35 uur             Muzikaal voorprogramma
                19:35 – 19:45 uur             Muziek van het carrilon van het Stadhuis
                19:45 – 19:55 uur             Optreden van het Eindhovense Gilden
                19:55 – 21:20 uur             Ceremonie fakkeldefilé

 
 
De stoet zal om 19:45 uur vertrekken naar het Stadhuisplein via de Demer – Marktstraat – Markt – Jan van Lieshoutstraat – Ca
tharinaplein – Kerkstraat – Wal – Stadhuisplein.
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zo erg. Ik moet alleen stress vermijden, 
want die kan een nieuwe psychose trigge-
ren. Bij de GGZ maakte ik kennis met 
yoga en dat beviel me meteen. Ik krijg er 
meer energie en minder stress van. Naar-
mate je het vaker en langer doet, krijg je er 
– net als van sport – een goede conditie 
van, een geestelijke conditie dan. In een 
tv-programma zag ik een bekende hoog-
leraar psychiatrie en die heb ik later ge-
vraagd of je met yoga mijn ziekte kunt 
genezen. Hij dacht zeker dat het kon hel-
pen. Als ik klaar ben met mijn studie, ga ik 
dat proberen. Door drie, vier uur per dag 
yoga te doen. Mijn lage verwerkingssnel-
heid en concentratievermogen kan ik 
waarschijnlijk niet verbeteren, maar een 
psychose voorkomen wel. Iets anders dat 
zin geeft is humor. In een documentaire 
zag ik een man die onder meer aan hevige 
angsten had geleden. Hij zei: “Je moet je 
angst uitlachen”. Ik ben meteen een wan-
deling gaan maken en grappen gaan be-
denken. Er kwam een hele tijd niks, maar 
de eerste grap gaf gelijk een goed gevoel. 
Ik heb er inmiddels 35 verzameld. Een goe-
de grap is sterker dan de grootste angst.’  ■

LEVEN
MIJN
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‘Er zijn twee periodes in mijn leven heel vormend voor mij geweest. De eerste was mijn tijd als militair in 
Libanon. Ik werd als 18-jarig dienstplichtig jochie op vredesmissie naar Beiroet gestuurd. Totaal onervaren.  
Ik heb daar vreselijke dingen gezien, kinderen die met kalashnikovs rondliepen. We werden beschoten, terwijl wij 
als vredesmilitairen niet terug mochten schieten. Dat was heel beangstigend. Het was een heftige tijd, maar ook 
een mooie tijd vol kameraadschap en dankbaarheid van de plaatselijke bevolking. Het heeft me gemaakt tot wat 
ik nu ben. Een vechter, in figuurlijke zin. Als het leven tegenzit, denk ik vaak: kom op, je hebt onder vuur gelegen, 
dan kun je dit ook aan. Die vechtlust heb ik in mijn leven nog vaak nodig gehad. Toen ik twintig was, werkte ik als 
matroos op een passagiersschip. Mijn droom was om kapitein te worden van een groot cruiseschip. Maar door 
een erfelijke aandoening werd ik getroffen door een hersenbloeding en raakte eenzijdig verlamd. Een leven op 
het water kon ik vaarwel zeggen. Ondanks mijn lichamelijke beperkingen ben ik altijd zelfstandig blijven wonen 
en ben ik kantoorwerk gaan doen. Dat lukte op doorzettingsvermogen. Ik heb mezelf uit een rolstoel geknokt.  
Ik heb mijn rijbewijs inmiddels weer terug. Toen ik werd ontslagen bij mijn werkgever, ben ik op een sociale 
werkplaats gaan werken om maar bezig te blijven. Ik heb mezelf nu een nieuw doel gesteld. Ik wil alsnog mijn 
kapiteinsdiploma gaan halen. En dat gaat me lukken ook! Ik wil met behulp van UWV binnenkort aan de 
opleiding beginnen. Over een paar jaar ben ik schipper op de Holland Amerika Lijn. Let op mijn woorden.’ ■

‘Ik heb onder vuur gelegen, 
dat heeft me gevormd’
Door een hersenbloeding is Staney Renon (53, WAO) eenzijdig verlamd geraakt. Dat betekende het einde 
van zijn grote droom: kapitein worden. Maar twintig jaar later wil hij die droom alsnog verwezenlijken. 

UWV PERSPECTIEF 07

HOE GEEFT U 
UW LEVEN ZIN? 

Stuur uw blog over

zingeving in op 

uwv.nl/perspectief.

Isolde en Lerrie 
gingen u voor.

Gezien in het nieuws: Unifiller Staney Renon met zijn verhaal over veerkracht, doorzetten en je
droom achterna in het UWV blad Perspectief mei 2016. Bron UWV Perspectief, mei 2016

Welkom nieuwe leden

Martien vd Boogaart de Graaf Larry Haaksma      
Gerrit But Robbert Boin Paul Vieth      
Ton Zaaijer Bert Doornbos Hein van Houten      
Manfred Gyselman Henk Westerbeek Han Deen      
Ron Everstijn Joop Herrewijn Dave Oey      

In de afgelopen periode verwelkomden wij onderstaande nieuwe leden. Wij hopen dat zij zich snel thuis voelen bij de vereniging.
Sharing moments !
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Van de penningmeester
 
(Sjak Neelen) Net de ALV achter de rug stomen we alweer op naar een vol activiteiten programma onder leiding van onze
nieuwe S3 Joop Hoek. Met zijn Projo’s heb ik de indruk dat ze nog meer activiteiten gaan bijstaan als in het verleden. Als dat nu
ook nog lukt met de subsidie van het Vfonds voor 2016, dan gaat dat allemaal goed komen. De spreiding is nagenoeg het hele
land, waar aanvragen voor binnen komen. Als je als veteraan erkend wil worden, zal men je eerst als zo danig moeten herkennen,
is het motto.
 
Er waren circa 60 man in Wageningen aanwezig, die in oud groen aan het defilé hebben meegedaan op 5 mei. Uiteraard was ik
ook weer (vanaf 2001) van de partij. De belangstelling van het publiek was enorm door het goede weer en de dubbele datum 5
mei en Hemelvaart op een dag. De gehele route was gevuld met publiek, bestaande uit acht tot twaalf rijen dik. Een waar
hoogtepunt. In mijn persoonlijke beleving is het wat minder geworden. Was het in den beginnen dat ik vol trots aan het defilé
deelnam, thans is het gewoon deelnemen aan een leuke dag. Dat trots zijn op je veteranenstatus is in de loop van de jaren op
gedroogd tijdens dit evenement.

Wellicht komt dat ook omdat steeds meer re-enactment met
Keep them rolling aanwezig is om de zaak cachet te geven en
op te fleuren. Verdwijnen de veteranen naar de achtergrond?
Het is nog wachten op een UNIFIL re-enactment groep. Dit
gevoel werd bij mij nog versterkt, omdat ze aan de overkant
van onze compound demonstraties werden verzorgd met losse
flodders. Is dat de toekomst van ons bevrijdingsdefilé?
 
We hebben met Henk van Erp kennis gemaakt in Vught. Hij
komt ons webmasterteam versterken. Samen met zijn collega’s
zal achterstallig onderhoud aan de website en de renovatie ter
hand worden genomen. Je kunt nu al een gepubliceerd artikel
van commentaar voorzien. Er staan ons nog meer nieuwe wa
penfeiten te wachten op de website, die op de schop gaat.
 
In de merchandise shop van de site komt een aparte hoek met
artikelen van de JWF vereniging (44e painfbat). Die daar wor
den gepresenteerd en verkocht. Het bataljon gaat gebruik
maken van onze expertise en mogelijkheden om via de web
shop artikelen af te rekenen en te verzenden in Nederland en
over de rest van de wereld. Het wensen lijstje aan producten
begint al aardig vorm te krijgen. In ieder geval hebben we er
670 nieuwe enthousiaste klanten mee geworven, die belang
stelling hebben voor wat wij verkopen. Berry is nu ook uitgerust
met een smartpin. Smoezen van: “Ik heb te weinig geld bij me,
kon ik maar pinnen…” behoren nu tot het verleden.
 
Met 1217 Unifillers als lid en 57 gratis verstrekking, nabestaan
de of donateurs (1274) maken we ons op om dit jaar door de
1300 leden aantal grens te breken. Voor leden die een nieuw
lid aanbrengen heb ik een leuk presentje achter de hand. Dus
weet je nog iemand, geef mij de naam door, dan krijgt diegene
een gratis Dubbel Vier met ledenwerffolder om zich alsnog op
te geven als NUV lid.
 
Ik hoop u allen te mogen ontmoeten op een van onze activi
teiten die door ons worden georganiseerd en gefinancierd.
 
Met blauwe groet,
Sjak Neelen

Een 'Wagenings onderonsje' tussen Peter van der Meulen, Sjak Neelen
en Verdi van Hilten, 5 mei 2016
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Meer informatie 
Wilt u weten wat het TBU voor u kan betekenen? Neem dan contact op met één van de 
leden. Zij zijn bereikbaar op telefoonnummer 055 - 527 42 77 of per mail tbu@monuta.nl.  
Meer informatie leest u op www.teambijzondereuitvaarten.nl. 

Team Bijzondere Uitvaarten

Het Team Bijzondere Uitvaarten: Wilko Eijkelkamp, Yvonne Fortgens, Robert Schepers, Riekie Esser, Felix Goffin, 
Lydia van den Berg, Hans Bleijerveld, Sara Jobse, Henry van den Berg, Pieter-Jan Verklaren en Erik Guns.

Om ook deze uitvaarten op de juiste 
manier te verzorgen, heeft Monuta een 
Team Bijzondere Uitvaarten. Dit team 
bestaat uit een aantal medewerkers 
die door het hele land ingezet kunnen 
worden. Zij hebben door training en 
ervaring kennis opgedaan om bijzon
dere uitvaarten te verzorgen. Naast 
uitvaarten kunnen zij bijvoorbeeld ook 
een herdenkingsdienst of een stille tocht 
organiseren. Als het nodig is, is het team 
binnen een half uur beschikbaar. Een 
voorbeeld van deze dienstverlening 
is de bijdrage van het team aan de 
organisatie van de ceremonie voor de 
terugkeer van de slachtoffers van de 
ramp met MH17.

Het ontstaan van de veteranenuitvaart

Elke uitvaart is bijzonder, want elk mens is uniek. Maar sommige uitvaarten zijn  
ook bijzonder, omdat de uitvoering om een speciale manier van werken vraagt.  
Deze uitvaarten hebben unieke elementen die niet dagelijks voorkomen. Het gaat 
dan bijvoorbeeld om grote, complexe uitvaarten, uitvaarten met media belang
stelling of uitvaarten waarbij protocol en ceremonieel een belangrijke rol spelen.

Als directeur Bijzondere Uitvaarten 
had Hans Bleijerveld al het nodige 
mee gemaakt, maar de begrafenis 
van prins Bernard beschouwt hij als 
zijn meest memorabele. “Ik zal nooit 
mee vergeten dat ik op 5 december 
2004 in één van de volgauto’s zat 
van de rouwstoet. We reden daar 
door een erehaag van tweehonderd 
veteranen en ik zag die blikken en 
de vastberadenheid waarmee de 
veteranen de eregroet brachten.  
Het was de dag waarop het lichaam 
van de prins werd overgebracht van 
Paleis Soestdijk naar Paleis Noordeinde 
en veteranen langs de route een 
laatste eregroet brachten aan ‘de 
veteraan der veteranen’.” Bleijerveld 
raakte ’s ochtends in gesprek met 

enkele veteranen, iets wat een buiten
gewone indruk op hem maakte. “Op 
een gegeven moment raakte ik in 
gesprek met een veteraan die er heel 
breekbaar uitzag. Hij stond daar echt op 
zijn laatste benen, maar vond gewoon 
dat hij ondanks een terminale ziekte de 
laatste eer aan de prins moest bewijzen. 
De prins vervulde een spilfunctie en 
was natuurlijk voor veel veteranen een 
voorbeeld.” 

Militair protocol
Deze bijzondere ontmoeting leidde 
tot een geheel nieuwe, op maat 
gemaakte dienst van Monuta. “Die 
veteraan vertelde natuurlijk wat hij 
had gedaan. Waarop hij vroeg: ‘Hans, 
zou jij je niet ook in onze doelgroep 

willen specialiseren?’ Met die vraag in 
mijn achterhoofd ben ik weggegaan.” 
Bleijerveld begon zich eerst te 
verdiepen in de doelgroep. “Want 
er zijn natuurlijk heel veel soorten 
veteranen, vanuit verschillende 
achtergronden en verschillende 
missies. Je merkt gewoon dat daar 
cultuurverschillen in zitten.” Toen 
hij eenmaal gevoel en een beeld bij 
de doelgroep had, kon Bleijerveld 
het omzetten naar concrete 
dienstverlening. “Er was natuurlijk 
al veel militair protocol waar we uit 
konden putten. En we konden het 
protocol dat sommige veteranen
verenigingen hanteren ook gebruiken. 
Dat heeft uiteindelijk geleid tot de 
veteranenuitvaart.”



Eregroet bij overlijden
 
(Sjak Neelen) Iedereen gaat een keer dood. Dat realiseerde ik mij toen ik een foto in de Panorama zag staan van een lijkkist gemaakt
van houten verpakkingsmateriaal met de vuurrode tekst “retour afzender”. Wij katholieken geloven dat we terug gaan naar onze
schepper.
 
Enkele jaren geleden kwamen we in contact met Hans Bleijerveld. Hij werkt bij de afdeling bijzondere uitvaarten van Monuta.
De referenties die hij had waren aanzienlijk. Hij vroeg zich destijds af of de veteranenspeld, die toen net op de markt was, een
beschermd beeldmerk was of op andere wijze beschermd. Men wilde het in plastiek gieten en er een mooie herinnering aan
een overleden veteraan van maken.

Voor de reünie in oktober 2014 kwamen we weer tot overeen
stemming met elkaar. Monuta stond met een stand in de grote
tent. Diverse veteranen die bezig zijn met het plannen van hun
leven, en de afloop daarvan te regelen, hebben Hans bezocht
in zijn stand. Hans tevreden en wij blij met het standgeld.
 
Protocol Uitvaartplechtigheden
In de loop van de jaren hebben Unifillers diverse uitvaartplech
tigheden bezocht van overleden kameraden of van militairen
die op een missie na Libanon zijn gesneuveld. Enkele daarvan
heb ik zelf ook bezocht. Bij de nabestaanden heeft deze aan
wezigheid een onuitwisbare indruk achter gelaten.
Tijdens deze gelegenheden zijn wij ook diverse malen betrok
ken geweest bij de dodenwacht en bij het begeleid vervoer.
Op de ALV van maart 2016 is het protocol uitvaartplechtighe
den, van de hand van Hans van Lent, goedgekeurd om in de
praktijk toe te passen. Een protocol dat uitleg geeft aan de
mogelijkheden voor veteranen om, met inachtneming van de
militaire vormen en gebruiken, te kiezen voor een uitvaart met
beperkt ceremonieel en toch voldoende ruimte geeft om aan
te passen aan de wensen van de Veteraan en zijn nabestaan
den.
Er was toen enige discussie over de doelgroep. Besloten is om
ook niet leden hierin te ondersteunen, desnoods op kosten van
de NUV. Daar waar dat gepast en mogelijk is, worden de kosten
via de begrafenisondernemer verhaald. Indien dit niet mogelijk
is, zal een beroep gedaan worden op het Sociaal Fonds van
onze vereniging.

Op papier is dat mooi, maar nu moet het ook nog in de praktijk
worden toegepast.
Zelf had ik al enkele malen contact gehad met Lydia van den
Berg van Monuta betreffende advertenties van Monuta in onze
Dubbel Vier. Op gegeven ogenblijk bracht Lydia (zelf ook vete
raan) naar voren dat ze een special wilde maken voor hun bij
zondere uitvaarten.  Hiervoor wilde ze gebruik maken van
jonge veteranen (?!). In dit gesprek heb ik haar verteld dat wij
te weinig ervaring hebben in alle mogelijkheden in uitvoering
van uitvaartplechtigheden.
 
Fotoshoot en training
Uiteindelijk hebben we met zeven man aan een fotoshoot in
Fort Naarden deelgenomen waar we diverse instructies kregen
over do’s en don’ts. Voor alle betrokken partijen was dit een
leerzame dag.
Vervolg hier op is dat er, onder leiding van Monuta, nog een
kosteloze speciale trainingsstage verzorgd gaat worden. Op
deze dag zullen nog een keur aan aandachtspunten bij een
uitvaartplechtigheid worden behandeld.
Zo hopen we goed te zijn voorbereid als onze aanwezigheid
wordt gevraagd voor een overleden Veteraan.

Partnerschap
Met Monuta zijn we het partnerschap aangegaan. Zij adverte
ren in onze DV en wij leren van hun de juiste omgangsvormen
bij een uitvaartplechtigheid.
 
Op Facebook kwam de vraag voorbij of wij goedkope uitvaar
ten gingen regelen. Het antwoord is nee. Wij adviseren onze
leden wel om bij een (onverhoopt)  overlijden je wensen van
te voren vast te leggen. Als je het heden voor de eeuwigheid
hebt verwisseld zullen jouw nabestaanden een begrafenison
derneming inschakelen, die regelt de begrafenis. 
Als er dan specifieke Veteranenwensen zijn kun je de Neder
landse UNIFIL Vereniging inschakelen.

Fotoshoot Monuta Vesting Naarden, april 2016
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Afscheid van Anja Dijksman
 
(Rob Godijn) Jezelf wegcijferen voor anderen is een eigenschap, meer een karakter,
welke bij veel mensen voorkomt, maar welke eveneens bij veel mensen door de
drukke maatschappij met alle vereisten en alle haast uit het cognitieve verdwenen is.
 
Anja Dijksman heb ik in september 2015 leren kennen op de veteranen ontmoetings
avonden in de Van Ghentkazerne in Rotterdam. Elke dinsdagavond staat in de Van
Ghentkazerne de deur van Echos Home Het Anker open voor alle veteranen. Zij
hebben daar de gelegenheid andere veteranen te ontmoeten, gebruik te maken van
een drankje, een bitterballetje te scoren en te luisteren naar collega veteranen en te
praten met een nuldelijnsmedewerker. Anja Dijksman heeft die rol op zich genomen.
De rol van jezelf wegcijferen voor anderen die het nodig hebben om hun verhaal
kwijt te kunnen.

Helaas, Anja is niet meer. Moge zij rust in vrede hebben gevonden.
Het aantal keren dat ik naar een ontmoetingsavond ben geweest is op één hand te
tellen. Anja had het vermogen om er voor jou te zijn, geheel zonder eigen belang,
alleen maar voor jou, luisteren naar wat jij te zeggen hebt. Een warm mens. Geen
scrupules, geen vooroordelen, geen voorkeur en geen haatgevoelens dan alleen voor
haar ziekte. De ziekte die het op 2 mei 2016 van haar heeft gewonnen. Gelukkig net
op tijd heeft ze met de kerstviering in de Van Ghentkazerne de Zilveren Roos in
ontvangst mogen nemen. Een zeer verdiende blijk van waardering van het Vetera
neninstituut.
 
Op 8 april 2016 hebben Anja en haar Leon elkaar nog het ja-woord mogen geven.
Een mooie plechtigheid en een gezellig, maar ingetogen feestje, ik had het niet
willen missen. Haar laatste wens ging op 1 mei 2016 in vervulling, nog één dagje naar
‘t strand. Gelukkig heeft Anja dat nog mee mogen maken.
Wij, veteranen van de ontmoetingsavonden, hebben geprobeerd Anja een zo
waardig mogelijk afscheid te geven. We hebben Anja met bijna militaire eer naar haar
laatste rustplaats in IJsselmonde gedragen en daar met evenzoveel respect afscheid
van haar genomen. Een wandeling van honderd meter lijkt ineens een marathon met
volle bepakking. The Hollies, “He aint heavy, he’s my brother” speelde als vanzelf door
mijn hoofd. Je draagt door, voor Anja door t stof. Ik ben trots op “haar jongens”.
Ik wens, maar dat doe ik namens “haar jongens”,  Leon, Claudia, Mike en Marja heel
veel sterkte bij het verwerken van dit verlies.
Anja, het was een eer en een genoegen om jou te leren kennen. Rust zacht.

Laatste eregroet
Tom Vrolijks
 
(Ger Breed) Op 31 maart jongstleden is
ons maatje Tom Vrolijks overleden na
een jarenlange strijd tegen kanker. Op 6
april was de uitvaartplechtigheid in de
aula van crematorium Nedermaas Vou
ershof 1 te Geleen.

Familie en vrienden kwamen bij elkaar
voor het laatste afscheid. Door vier van
zijn dienstmaten werd een laatste ere
groet gebracht. Joop Wiese, Renee van
Seters, Fons de Bie en Ger Breed brachten
deze eregroet.
 
De familie en vrienden waren zeer con
tent met dit initiatief.  “Tom zou dit ge
weldig hebben gevonden.” was de reac
tie van de familie achteraf.
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Cees van  Ingen ZH/NBr.midden 06-24167686 Ico Jongerden Overijssel 06-84426710
Cor Aalbregt Utrecht 06-12304236 Eike-Jan Koster ZH 06-40439692
Henk Baas Flev/A'dam 06-39864658 Jan Leenslag ZH 06-40500856
Wim van Beek Gelderland 06-81321886 Hans van Lent ZH/Nbr.midden 06-28295477
Gerrie van Beek-Klaij Gelderland 06-81321886 Klaas Mars Ov.west/Flev 06-51082753
Eric Bovelander Br. Zuid-Oost 06-25583012 Jos Remmen Limburg 06-24181523
Piet van Eekelen West Brab/Zlnd 06-40434536 Johannes Veltman Gelderland 06-24165879
Martin Faas ZH 06-36599826 Henk de Wit Groningen 06-51246516
Leon Heber Limburg/België 06-53893297 Klaas Zijlstra Friesland 06-18696884
Edwin Hissink NH 06-24794142        

Nuldelijnsondersteuning
Hieronder de lijst met nuldelijnsondersteuners van de UNIFIL Vereniging. Cees van Ingen is voor de NUV de coördinator. Zit je
verlegen om een praatje? Loop je ergens tegenaan? Schroom niet en neem eens contact op.

 
Nederland kent als gevolg van de Veteranenwet (2012) sinds juni 2014
een Veteranenloket, waar veteranen en/of partners met hun vragen
terecht kunnen (088 - 334 00 00). De verenigingen, ook de UNIFIL Vere
niging, kennen veelal een nuldelijnsondersteuning. Maatjes onder el
kaar voor elkaar, voor een luisterend oor en kameraadschappelijke
hulp. Nuldelijnsondersteuning is een project van het Veteranen Plat
form.

Foto Everts. YP's 408 met op de achtergrond Tyre
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